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Vpredvečer SNPobeczrealizovala
VatruSNP -Partizánsku vatru. Účasť pri
vatre bola veľká. Väčšinu tvorila
mládež. Štafetu spomienok, tradície tak
prebrala nová generácia. Jej záujem
svedčil o potrebe zachovať miestnu
spomienku na aktívnych účastníkov
SNP, bojovníkov proti fašizmu, za
slobodu našej obce.

Vo výročný deň SNP sa tradične
zišli, okrem najstarších občanov, aj
ostatní záujemcovia pri pomníku SNP v
miestnom parku. Oslava, spomienka
bola na patričnej, dôstojnej, vysoko
kultúrnej úrovni.

Oslava započala položenímVenca
vďaky k pamätníku SNP. Slova sa ujal
starosta obce Ľ. Lešták. V slávnostnom
príhovore za všetkých občanov vzdal
hold bojovníkom z našej obce, ktorí sa
zúčastnili SNP a niektorí z nich, za našu
slobodu, položili svoje životy.

Slávnostný program obohatili
svojim vystúpením členky ZPOZ-u. V
hudobno-slovnom pásme zazneli básne,
piesne, slovné vstupy, ktoré spestrili
milú spomienkovú slávnosť. Ich
vystúpenie sprítomnilo zašlé časy,
hrdinské činy, bojové odhodlanie,
obranu slobody. Piesne „Tichá noc,
tmavá noc krásna je ...“, „Poza hory,
poza doly ...“ oživili spomienky staršej
generácie a ukázali na ich historickú i
súčasnú hodnotu. Vyjadrili to, čo ľudia
cítili, prežívali, o čo usilovali a čo chceli
dosiahnúť.

Spomienku nadávne časy výstižne
pripomenulislová básne, ktorá odznela v
hudobno-slovnompásme:

Výročie SNP sa oslavuje už 67
rokov. Naša obec, občania na tento
h istori cký počin nezabúdajú .
Každoročne si ho pripomínajú. Aj
tento rok mu venovali mimoriadnu
pozornosť. Spomienka, oslava bola
spojená s dvomaakciami.

„Šumí hora svoju starú pieseň.

Žblnkne riava, zatrepoce vták ...

ako vtedy, v tú pamätnú jeseň,

celkom tak.

Len zemľanku dažde premočili,

len chodníček celkom poprerastal,

len na cestách, čo zarástli časom,

kŕdlik šťastných detí dnes chodí.

Už 67 rokov zmýva dážď stopy

a predsa nehynúce spomienky

ostávajú.“

Z Z

Text a foto: Dr. Sabo

Pri kladení Venca vďaky

Starosta, členky ZPOZ-u a potomkovia účastníkov SNP



obce na doplnenie galérie
významných občanov obce
Rakovnica o fo tograf ie
partizánov, účastníkov SNP.
Starosta návrh odobri l,
podporil. Považuje ho za
dôležitý z hľadiska bohatej
histórieobce.

RON žiada o spoluprácu
p r i d o p l n e n í g a l é r i e
významných občanov obce o
v š e t ký c h pa r t i z á n o v ,
účastníkov SNP. Potrebujeme
fotografie tých, ktorí zomreli,
boli popravení a ich mená sú
na pamätníkoch. Okrem nich
aj fo togra f ie os tatnýc h
ú č a s t n í k o v S N P. Z a
spoluprácu, pochopenie a
pomoc vopred ďakujeme.

Zvykli sme si a v obci
separujeme. Stretávame sa
navzájom pri kontajneroch
napr. na sklo. V čase zberu
plastov vzorne vykladáme
vrecia plné plastov. Robíme to
radi. Vážime si prírodu a celé
životné prostredie, ktoré nás
obklopuje.

Počasie sa mení a je
nezvyčajné. Časté dažde,
suchá, vietor neobvyklej sily
doká žu svoje. Záplavy,
nedostatok vody, polámané
stromy sú vizitkou počasia.
Každý z nás môže preventívne
niečo urobiť, aby nedošlo ku
škodám. Ako sme už písali
veľa m aj i teľov zá h ra d
predvídavo vypílili stromy
neprimeranej veľkosti okolo
domo v. U rob i l i dob re .
Ochránili si svoje obydlie.
Veď taký 10 metrový smrek,
borovica, breza, orech, jabloň,
jasan i iné stromy môžu po
víchrici narobiť poriadnu
„paseku“, škodu. Neváhajme
a odstraňujme nebezpečné
stromy z okolia domov v
intraviláne . Prevenciou,
v č a s ný m od s t r á ne n í m
v e ľ k ý c h s t r o m o v
predchádzame neželaným,
často veľkým škodám sebe aj
iným.

Žiadameo spoluprácu

Separujeme

Je čas
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SZPB

Prepočítavajú

Nezabúdamena nich

Od vzniku Slovenského
zväzu proti f aš istic kých
b o j o v n í k o v ( S Z P B )
e x i s to v a l a a j mi e s t na
organizácia v Rakovnici. Po
úmrtí posledného partizána
akobyorganizácia stagnovala.
Otázky oživenia SZPB a
ďalšie postupy prerokoval
starosta obce Ľ. Lešták s
p r e d s e d o m o k r e s n e j
organizácie Ing. M. Lackom a
tajomníčkou organizácie I.
Lackovou 7. 7. 2011 na OcÚ v
Rakovnici. Dohodli sa. Naša
organizácia vždy bola aktívna
a obec vynaloží primerané
úsilie na jej oživenie.

Starší občania si ešte
úplne nezvykli na euro. Pri
v ä č š í c h n á k u p o c h
prepočítavajú eurá na koruny
a na z ák lad e t oh o sa
rozhodujú. Vždy sa pýtajú
koľko daný tovar stojí napr.:
Čo to stojí? Desať eurá! Jej
veď to je 300,- korún.
Ďakujem. Nekupujem. Tento
postup ich núti neustále šetriť
so svojimi výdavkami. Na
d r uh ej s t ran e ml adš ia
g en e rá c i a j e s e u rom
stotožnená. Berú ho ako
samozrejmosť. Ceny zvlášť
nevnímajú. Má to len jednu
chybu- eura jemálo.

Občania, ktorí boli
partizánmi, zúčastnili sa v
S loven sk om ná rod nom
povstaní (SNP) už nežijú.
Hlboko ostali v pamäti najmä
rodinných príslušníkov. Ich
men á sú zv ečn en é na
pamätných tabuliach. Sú to tí,
čo v boji za slobodu zahynuli.
Ostatní, ktorí dožili, nemajú
pomníky. Ostali v srdciach
s p o l uo b č a no v, s t a r š e j
generácie. Vedenie RON
predložilo návrh starostovi

Školenie hasičov

Oznamovacia tabuľa

Plánujú

Dobráspolupráca

Žiadosť

Obec Rakovnica
z a b ez p e č i l a z ák l a d nú
prípravu členov miestnej
hasičskej jednotky. Prípravy
(školenia) sa zúčastnili:
Ladislav Miškovič, Ondrej
Doboš, Ján Kóžar. Odborná
príprava bola v rozsahu 40
vyuč. hodín v zmysle § 40
zákona NR SR č. 314/2001 Z.
z. o ochrane pred požiarmi v
nadväznosti na § 16 ods. 4., 5.
a 6. vyhlášky MV SR č.
611/2006 Z. z. o hasičských
jednotkách. Príprava sa
uskutočnila začiatkom júna.
Poplatok hradila obec v sume
85,- €na osobu.

V obci máme dve
oznamovacie tabule. Jedna
úradná je pri OcÚ. Druhá pri
pohostinstve na „Hostinci“.
Tá je v dezolátnom stave a
neplní svoju funkciu. Podľa
slov starostu obce starú tabuľu
zl i kvidu jú . Nová b ude
postavená pri zastávke SADv
miestnej časti„Hostinec“.

Mikroregión Štítnická
dolina, ktorej aktívnym
členom je aj Rakovnica má
smelé plány. Jedným z nich je
r ea l izác i a ce l odenn ého
stacionáru pre starých a
osamelých ľudí, dôchodcov.
Mikroregión už budovu kúpil.
Ď a l š o u ú l o h o u j e
rekonštrukcia, vybavenie a
p r e v á d z k o v a n i e . P o
kompletnom dokončení o
miesto v stacionári sa budú
môcť uchádzať aj občania
našej obce.

V obci pôsobia dve
cirkvi. Cirkev ECAV a
rímsko-katolícka. Majú svoje
kostoly. Sú súčasťou obce, a
preto starosta obce im venuje
náležitú pozornosť. Je v
pravidelnom styku s ich
predstaviteľmi. Vycházda im
v ústrety a podľa možnosti
poskytuje primeranú pomoc.

Sociálna služba má

UDALOSTI, NÁPADY, INFORMÁCIE, MYŠLIENKY, POSTREHY

svoje nezastupiteľnémiesto v
obci. Starí, chorí, osamelí,
imobilní spoluobčania si bez
nej nevedia predstaviť svoj
život. Lieky, pomoc v
domá cnos t i , zá k l adná
opatera, doprovod k lekárovi
a ďal š ie úkony, ktoré
potrebujú im dávajú istotu a
nahradzujú to, čo im chýba.
Okrem stálych klientov je
možnosť prejaviť záujem o
túto službu aj ďalším
odká z an ým obč a n om .
Žiadosť treba podať na OcÚ
al ebo p ros t r edn í c tvom
o p a t r o v a t e ľ k y J a rk y
Čižmárovej. Pri žiadosti je
dôležité uviesť, kto žiada, čo,
kedy a ako.

Starosta obce
zabezpečil prostredníctvom
aktivačných pracovníkov
(bývalé VPP) v jarnom a
letnom období vykosenie
verejných priestranstiev v
ce le j obci . Tráv a , po
dažďoch, nám veselo rástla,a
preto sa počíta s ďalším
vykosenímcelej obce.

Cintorín je v hlbokej
úcte občanov. Aj obec mu
venuje svoju pozornosť.
Tohto roku, do uzavierky
RON, bol trikrát vykosený.
Podľa vš e t k ého bude
potrebné ho ešte aspoň
dvakrát pokosiť, vyčistiť.

Z cintorína sa odstánili
nebezpečné stromy, solitery,
smreky. Ich plytké korene by
ľahko podľahli víchrici a
narobili veľké škody.

Zrealizovala sa
kompletná údržba domu
smútku. Vyčistil sa kanál nad
cintorínom a tým sa predišlo
prenikaniu prívalovej vody
na budovu a hroby. Bola
v y š t r k o va n á c e s t a z
Povrázkov na cintorín.
Vydrž a la len do časne .
Splavové dažďové vody ju
znova zahlinili. Obec hľadá
nové riešenie na udržanie
vozovky. Ak máte dobrý

Vykosená

Pozornosťcintorínu

pokračovanie na str. 4
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PREDSTAVUJEME

Mu s ím s a p r i z n a ť , ž e t oh o o
Rakovnici veľa neviem. Pochádzam z
Liptova , z male j obce Černová p ri
Ružomberku. Ako rímskokatolícky
kňaz a člen rehole Saleziánov dona
B o s c a b ud em v R o ž ňa v e v i e s ť
komunitu troch spolubratov ako ich
direktor. Priznám sa však, že som do
Rakovnice prišiel prvýkrát na bicykli
c ez l es y z Be t l iar a a veru som sa
poriadne potrápil, pretože na jednom
mieste sa cesta zrazu stratila. Blúdil
som a hľadal nielen správny smer, ale
aj schodnú cestu. Skončilo to úspešne a
mohol som zhliadnuť miestny kostol -
dom Najvyššieho.

Pr ed p ok l a d ám, že mnohých z
o b yv a t e ľ o v R a k o v n i c e n i k d y
n e sp o z n ám , d okon c a a n i n i k d y
neuvidím. Ale môžu si byť istí, že
všetkých pri svätej omši v ich vlastnom
chráme predkladám Pánovi, aby ich
požehnal a oživil darom pevnej osobnej
viery. Obdivujem vytrvalosť bratov a
s e s t i e r , k t o r í p r i c h á d z a j ú n a
bohoslužby, aby v modlitbe oslavovali
a p ro s i l i Bo h a , n a p r ie k s v o j im
povinnostiam, námahám alebo počasiu.

Veriaci z rímskokatolíckeho
spoločenstva majú od augusta tohto
roku nového duchovného. Je ním
Mgr. Ján Martiška . Vítame ho v
našej obci a želáme mu, aby sa u nás
cítil dobre. Na bližšie zoznámenie sa
s ním sme mu položili zopár otázok.
J e h o o d p o v e d e s ú m i l é ,
povzbudzujúce, hlboko duchovné.

Aké bo lo vaše prvé zoznámenie s
Rakovnicou?

Aké máte prvé dojmy z občanov z
obce?

Povzbudením boli pre mňa aj ľudia,
ktorí nám nezištne požičali rebrík pri
úpravách v kostole. Milo ma prekvapil
ml ádenec na terénnom aute , ktorý
trpezlivo manévroval pri odbočovaní,
keď som mu čia stočne zablokoval
cestu. Videl som na lavičke pri kostole
nadšenie malého chlapca s gitarou,
ktorý sa učí nové melódie, a j keď z
toho poriadne bolia prsty.

Opraviť "presakujúcu" strechu a
znížiť nadmernú vlhkosť z kostola -
jednoducho povedané. Má to však aj
h l b ší symbo l ic ký vý znam . Ak sa
zoslabuje alebo stráca duchovný chrám
budovaný z ľudských sŕdc , a to aj
počtom, je len otázkou času, kedy
zanikne aj murovaný chrám, lebo sa
jednoducho rozpadne kvôli nedostatku
síl na údržbu. Z predchádza júcich
skúseností môžem povedať, že srdcom
každej obce je
kostol a škola.
V n i c h mu s í
r á s ť múd ros ť
č l o v e k a ,
formuje sa tam
je ho sr d ce. V
š k o l e s a
z v e ľ a ď u j e
n a j m ä t á
k u l t ú r n a
m ú d r o s ť , v
kostole najmä
múdrosť ducha,
č i ž e p o s t o j
osobnej viery v
Boha, vi ery v
Je ž iša Kris ta .
Z o ž i v o t a
v i em e , ž e t á
výchova v škole
s a p o
n i e k o ľ k ý c h
rokoch skončí.
Škola ducha v
k o s t o l e ,
výchova k viere
s a n e s m i e
skončiť . Je to
škola Božieho
slova, modlitby
aj Eucharistie.
Ži vot pr ináša

K t or é ú lo h y sú p r e d v a mi p o
začiatočnom rozbehu?

V kostole rastie múdrosť človeka
a formuje sa jeho srdce

skúšky každý deň, keď sme ohrozovaní
našou pýchou, hnevom, nevernosťou
alebo zúfalstvom, jednoducho naším
hriechom. V chráme stretáme Ježiša
Krista, ktorý prišiel, aby nás zbavil
hriechov. Tu sa začína cesta osobnej
viery, keď všetko odovzdávam Bohu,
lebo on je Láska, ktorá odpúšťa a znova
prijíma.

C e s t a k ľ u d s k ý m s r d c i a m v
Rakovnici je oveľa náročnejšia, než cesta
do samotnej obce cez lesy na bicykli.
Môže trvať veľmi dlho . Teším sa na
veľké znamenia Božej lásky, ktorá chce
z o s t u p o v a ť d o ľ u d s k ý c h s ŕ d c v
R a ko v n i c i . O t o b u d em p r os i ť v
modlitbách a pri stretnutiach s ľuďmi. A
chcem denno-denne ďakovať za tých,
ktorí nájdu cestu do Božieho domu - do
Otcovho domu.

Za rozhovor ďakujú RON

Akým odkazom sa chcete r i adiť v
budúcnosti?

Mgr. Ján Martiška

Počas svätej omše
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farbíme, zateplujeme. Po
skončení týchto a podobných
prác je potrebné znova dať
číslo domu na viditeľné
miesto. Je to povinnosť
každého maj i teľa domu
vyplývajúca zo zákona. OcÚ
žiada tých majiteľov domov,
kde nemajú vyvesené číslo
domu, aby tak čo najskôr
urobili.

Potôčik tečúci okolo
katolíckeho kos tola bol
zanesený bahnom. Spomalil sa
spád vody. V najhoršej časti
nachádzajúcej sa medzi
m o s t o m s m e r o m n a
„Zachrásko“ a ústím potôčika
do Hončianskeho potoka bolo
prehĺbené koryto na základe
iniciatívy starostu obce.

Aktivační občania v
spolupráci s cestármi čistili
pov rchovú kanal iz á c iu .
Čistenie sa realizovalo od
zastávky SAD až do konca
obce vmiestnej častiHostinec.

Cesta na Povrázkoch je
problematická. Na zlepšenie
jej stavu zariadil starosta obce
jej vyčistenie. Orezávali sa
kríky, previsajúce konáre po
celej dĺžke ulice. Ostatné práce
má obec na pamäti. Po
u k o n č e n í v o d ov o d u a
kanalizácie je možné cestu dať
do úplnéhoporiadku.

Tohto roku sa uskutočnila
púť na Magdolnu i sviatočná
omša 24. júla. Počasie bolo
uplakané. I napriek upršanému
počasiu sa veriaci zišli.
Slávnostnú omšú celebroval
Don Ivan. Bola to jeho
rozlúčková omša. V zmysle
predpisov katolíckej cirkvi
odišiel do Šaštína. Nový
katolícky farár prišiel zo
Žiliny.

Najstaršou účastníčkou
púte bola 89-ročná Zuzana
Koltášová.

Podiel na úspešnej púti
mala aj obec. Pod vedením
starostu obce aktivační občania

Prehlbovali

Čistili

Je prejazdnejšia

Magdoléna

pokosili celé okolie a tak
umožnili veriacim dôstojne
vzdať hold patrónke obce sv.
MáriiMagdaléne.

Starosta obce a obecné
zastupiteľstvo uvažujú o
realizácii spoločenských zábav
o obci. V hre sú: na Veľkú noc,
F a š i a n g o v á z á b a v a
(Maskabál), Magdolénska
zábava, zábava na Hostinu, na
Št e f ana , Si lv e s trov sko-
novoročná. Často zábavy
org anizo val i š po r t o vci ,
mládež, ženy, spoločenské
organizácie a tak si finančne
prilepšovali na svoju činnosť.
Svojim názorom, predstavou,
postojom môžete napomôcť
rozhodnutiam v prospech
všetkých občanov. Vyjadriť sa
môžete mailami, telefonátmi,
cez webstránku, osobne na
O c Ú , v r o z h ov o r e s
poslancami, starostomobce.

Na tohoročnom
futbalovom turnaji, Memoriáli
J . Hlaváča a J. Kožára
najstaršim účastníkom bol
Peter Bradáč 86 ročný. Známe
je o ňom, že spolu s nebohým
bratom Ľudovítom Bradáčom
boli najskalnejšími fanúšikmi
rakovnickéhofutbalu.

Naši občania sa snažia
svoje domy zveľadiť, upraviť,
zatepliť. Opravujú ich, farbia
fasády, vymieňajú strechy,
stavajú nové estetické, vkusné
ploty. Každý, kto tak robí
zároveň skrášľuje obec. Veď
pekné domy upútajú nielen
pozornosť domácich, ale aj
hostí, turistov.

Tento rok sa mimoriadne
premnožili slizniaky. Sú to
slimáky bez ulity. Nemajú
prirodzených nepriateľov, a
preto sa im darí. Ničia úrodu,
ktorú občania pestujú a
požierajú aj uskladňovanú
zeleninu v pivniciach.

Jablká v tomto roku majú
pauzu. Dobráúroda sa očakáva

Uvažujú

Najstarší

Zveľaďujú

Premnožili sa

Tohtoročná úroda

na budúci rok. Hrušiek sa tiež
urodilo pomenšie. Dostatok
bolo čerešní, višní. Orechy
skosil mráz. Na miestach kde
nezasiahol je ich dosť.

Tešili sme sa, že
budeme mať dosť uhoriek,
paradajok. Kto chemicky
ošetroval a nezabúdal na to,
úrodu má. Stačilo jedno
oneskorenie a paradajky i
uhorky padli. Najistejšie
pestovanie ja v skleníkoch,
fóliovníkoch.

Husté, časté dažde
narobili úžitok, ale i škodu.
Zemiakom zo začiatku
prospeli. Narástli rýchlo.
Bol i v e ľké i ch u t né .
Pozdejšie dažde spôsobili ich
skazu. Začali hniť,kaziť sa.

Podľa informácie
starostu obce je k dispozícii
vyčlenený počítač na OcÚ
p r e o b č a n o v o b c e .
Záujemcovia tam môžu
surfovať nawebstránkach.

Tohto roku savyliahli a
dochovali dva bociany. Tešili
sa dobrému zdraviu a boli
dobre pripravené na let do
t e p l e j š í c h k r a j í n .
Zaujímavosťou bolo, že ku
koncu „pobytu v Rakovnici“
si začali robiť druhé hniezdo
na komíneMilanaHlaváča.

Do pozornosti všetkým
občanom dáva OcÚ dôležité
dokumenty, ktoré sú podľa
zákona zverejňované v
plnom znení na úradnej tabuli
v obci. Občania majú právo
s a k v y v e s e n ý m
dokumentom vyjadriť ústne,
alebo písomne.

V miestnej časti „ Na
piasku“ je smutná vŕba,
striežka s lavičkami a stolom.
Vedľa bolaorientačná tabuľa.
Po tabuli zostala len striežka
a kôl. Chýba tam orientačná
tabuľa. Tabuľa dlhé roky

Padli

Zemiaky

Je kdispozícii

Bociany

Dopozornosti

Obnoví sa
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nápad, riešenie môžete ho
navrhnúť starostovi obce
osobne alebo na jeho mobil
0902966 099.

Po daždi sa ťažko
prechádzalo po ceste ku
Mlynu. Hneď na začiatku
cesty z lúk stekala voda cez
cestu do potoka. Pri veľkých
dažďoch sa nedalo prejsť bez
t o h o , a b y s a č l o v e k
nenamoči l . P roblém je
vyriešený. Starosta zabezpečil
vyhĺbenie pritokového kanálu
z lúk a bola osadená rúra pod
cestou na odvod vody do
potoka.

V Hončianskompotoku
pri dome č. 228 je malý splav.
Po výdatných jarných, letných
a j e se n n ý ch d až ď o c h
o d p l a v i l a v o d a č a s ť
upraveného potoka. Hrádza sa
narušila. Hrozilo zosunutie
brehu, následne poškodenie
s ú k r om né ho ma j e t k u.
Starosta obce zabezpečil
úpravu splavu, brehu tak, aby
sa zabránilo akýmkoľvek
škodám.

Vokolí obce boli divoké
skládky tuhého komunálneho
odpadu. Po zmapovaní miest
n a s l ed ova la l i kvi d ác ia
n e ž i ad ú c i ch s k l á d o k .
L i k v id á c i u za bez p eč il
s tarosta obce . Do tejto
namáhavej práce sa zapojili aj
občania, ktorí vykonávajú
aktivačné práce v obci.
Občania nemusia odpad tajne
roznášať okolo obce.Ak máte
p r o b l é m s o d p a d o m
a ké hok oľ vek d ruh u , s
dôverou sa môžete obrátiť na
starostu obce a riešenie sa
určite nájde.

Opravujeme domy,

Osadená

Opravený splav

Zlikvidované

Číslo domu

pokračovanie zo str. 2

pokračovanie na str. 6



Oslava životných jubileí

86 rokov

80 rokov

75 rokov

70 rokov

65 rokov

60 rokov

Peter september

Mária august
Mária september

Ľudovít september

Ladislav august
Helena september

Alžbeta august

Želmíra august
Milan september

Bradáč

Bradáčová
Genčiová

Jesenský

Tomi
Korintušová

Popálená

Hencelová
Prokop

Emil 30. 7. 2011
nedožitých 52 rokov

Fabián
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Jubilantom blahoželáme

Z domáceho slovníka
Rakovnické nárečie

Zbiera: Emil Koltáš

SPOLOČENSKÁ KRONIKA, Z DOMÁCEHO SLOVNÍKA

Pozostalým vyjadrujeme úprimnú sústrasť

∗

Rozlúčili sme sa

∗

∗

∗
∗

∗

∗
∗

∗

Vážení obyvatelia Rakovnice,
s m e k r á t ko p o p r á z d n i n o vom a
dovolenkovom období a napriek tomu,
že deti sa už vrátili do škôl a mnohí z
vás do svojich prác, predsa v nás ešte
doznievajú zážitky, či spomienky na
voľné chvíle. Fotografie v albume, či v
p o č í t a č i na f a ce b o oku n ám t a k
pripomínajú, koľko zaujímavých chvíľ
sme počas leta prežili. Možno až teraz,
keď o svojich zážitkoch rozprávame
svojim blízkym, si viac uvedomujeme
jedinečnosť a krásu týchto momentov.

A t ak j e t o v l a s tne v cel om
ž ivote. Niektoré veci jednoducho
vidíme niekedy lepšie až s odstupom
času a vieme ich oceniť.

No a podobne je to aj v oblasti

v i e r y a p o z n á va n i a P á n a Bo h a .
Rozpoznať Božie konanie v našom
živote tu a ter az je ni ekedy veľmi
ťažké. No ak sa pozriete na celý svoj
život a to čím ste prešli, môžete tam
Pána Boha uvidieť. Boh sa nám totiž
dá va po znáv ať v pohľ ade spä ť a
môžeme tak jeho konanie rozpoznať.
Môžeme spoznáť jeho starostlivosť a
pomoc vo veciach kedy bol život ťažší,
no môžeme vidieť aj jeho napomínanie
vo chví ľach , keď sme sa od neho
vzďaľovali. Tak či onak, Boha môže v
našom živote uvidieť. Uchovajme si
preto „obrazy Boha v nás“.

Mgr. Ján Gallo

Obrazy v nás

zmetat
zmece sä
zalúšit
zapotrošit
zigat

žabka

taliga

ambríl
fajta
pípa

nazád
mesäc

tusle
mašlä

mašina

švábliky
šváblik
mušit
vešäk
umazania
maren
ďugó húzó
mlátäška

tirštok
senärka

pajd
gräca
ziherka
gamba
gade
reseló
mlatok
mertuška

zhodiť
urazí sa
zahodiť
stratiť
po 22. hodine
(milovať sa)
vrecko, ale aj malá
žaba
dvojkolesový
drevený vozík
dáždnik
odroda
fajka, ale aj z čoho
sa čapovalo pivo
naspäť
mesiac v roku, ale
aj na oblohe
(niekedy mesäšok)
malé kyslé rybičky
viazanka, ale aj
stuha
zápalky, ale keď si
ukázal rukou na
šijací stroj, tak to
bola tiež šijéca
mašina
tiež zápalky
jedna zápalka
mučiť
vešiak
špinavé
mrkva
vývrtka
stroj na mlátenie
obilia
zárubňa
za šopu sa spúšťalo
seno
pôjd
motyka
zatvárací špendlík
pera
spodky
strúhadlo
kladivo
niekedy sa z toho
pila pálenka (ako
dnes poldecák)
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dobre slúžila. Nebolo by od
veci ju obnoviť alebo urobiť
novú, väčšiu s mapou pre
domácich i turistov.

Prvým riadnym
profeso rom menovaným
prezidentom republiky z
Rakovnice je náš rodák Prof.
Ing.Dr.h.c. Ján Fabián, Dr. Sc.
Žije v Košiciach. Často
navštevujerodnúobec.

Nad pamätnou tabuľou
rodnej obce sa uvažuje uždlhé
roky. Naša obec má na ňu
vyčlenené miesto i skalu, na
ktorej má byť upevnená.
Pôvodne sa uvažovalo, že na
tabuli budú všetky názvyobce
od jej vzniku až po súčasnosť.
Je aj druhýzámer.Na tabuli sa
uvedie: Rakovnica 1327 a erb
obce.

Koryto Hončianskeho
p o t o k a s i u ž ž i a da l o
vyčistenie. Starosta obce
zabezpečil, že v dňoch 8.8.
9.8.2011 sa zrealizovalo
čistenie potoka pretekajúceho
cez obec od hlavného mostu
po vedľajší most za obcou.
Odstránili sa všetky nežiadúce
porasty. Napravené boli
oporné panely. Prietok vody je
plynulý a v plnej miere
zabezpečený. Všetky práce
realizovalo Povodie Slanej š.
p. odštepný závod Rimavská
Sobota, podnik v Banskej
Bystrici.

Pani Helena Fabiánová
je najbohatšou občiankou
obce. Mysleli ste na peniaze?
Nemáte pravdu! Má len
skromný dôchodok, ale aj tak
je najbohatšia. Je prababkou,
k t o r á má 1 0 ( d e sa ť )
pravnúčat. Z toho je šesť
zdravých dievčat a štyria
chlapci . Je to radosť a

Prvý

Pamätnátabuľa

Čistili

Jenajbohatšia

potešenie nielen pre prababku,
ale celú širokú rodinu.

Obyvateľom domu č. 228
záleží aj na širšom okolí. Už
niekoľko rokov dobrovoľne
čistia, kosia, odstraňujú
nežiadúce porasty, trávu. Ide o
ťažký terén. V blízkosti ich
domu tečie potok. Kosiť brehy
je veľmi náročné. Dokázali to.
Starosta obce im zato vyslovil
uznanie.

Na oboch zastávkach
SADvobci súživé kvety, ktoré
s p r í jemňu jú č aka j ú c im
cestujúcim prostredie. O kvety
v miestnej časti Hostinec sa
nezáväzne, dobrovoľne stará aj
istá občianka z obce. Má rada
kvety, a preto jej záleží na tom,
aby vždy boli poliate, pekne
kvitli a tak rozdávali radosť.

Pri pohreboch, ale najmä
v deň Všetkých svätých je pri
cintoríne veľa áut. Ťažko sa
parkuje. Občania ponúkajú
obci, starostovi, obecnému
zastupiteľstvu návrh. Tesne pri
cintoríne je odstavná plocha
vedľa cesty na Hostinec. Po
malej úprave je možné z toho
urobiť parkovaciu plochu a
problém s parkovaním sa tak
vyrieši.

Všade sa vyskytujú
zvláštnosti, rarity. Sú to rôzne
prírodné úkazy, zvláštne plody,
novotvary vymykajúce sa
norme. Chov neobvyklých
ž iv oč í cho v, p e s t o van i e
unikátnych rastlín a podobne.
Radi by sme prostredníctvom
vás to zachytili, zaznamenali,
uchovali. Môžete nás pozvať
n a m i e s t o v ý s k y t u .
S f o t o g r a f u j e m e ,
zdokumentujeme, zverejníme.
Zavolajte nám. Číslomobilu sa
nachádza v tiráži RON. Za
spoluprácu ďakujeme.

Oslovili ste RON. Pýtali
ste sa prečo po dažďoch pod
ECAV kostolom, na spojnici
ciest stojí voda. Je prekážkou

Starajú sa

Záležína kvetoch

Parkovisko

Rarity

Vie o tom

pre vodičov áut, chodcov. Pri
stretnutí so starostomobce sme
chceli vedieť jeho stanovisko k
problému. Zaskočil nás. Bol už
o tom informovaný. Má to na
p a mät i . Vy r i e š i s a t o
vytvorením zbernej šachty,
ktorá vodu odvedie dopotoka.

Vpolovici augusta pánL.
Benko sa vybral na huby.
Zamieril si to na Plešiveckú
planinu. Už na jej okraji zažil
veľké prekvapenie. Okrem
toho, že našiel veľký kôš húb,
získal aj rekord. Rekordom bol
unikátnyHríbkráľovský.Vážil
1,16 kg. Obvod klobúka meral
85 cm. Výška bola 27 cm.
Obvod„nohy“30 cm.

Naučili sa, alebo aj inak
povedané, zvládli to perfektne.
Takto sa dá povedať o
absolventoch počítačového
kurzu pre seniorov. Kurz
zabezpečila obec, starosta
o b ce . R eal i zo val s a v
s p o l up r á c i s mi e s t n ou
o r g an i z á c io u ZO JDS .
Uskutočnil sa od 8.8. do
11.8.2011. Hlavnou úlohou
bolo zvládnutie práce s PC a
internetom. Vďaka Ing. M.
Genčimu rýchlo a ľahko vnikli
do problematiky až natoľko, že
„podľahl i“ čaru práce s
počítačom.

Predseda ZO JDS v
Rakovnici Mgr. L. Fabián
poslal e-mailom poďakovanie
obecnému zastupiteľstvu a
starostovi obce. V mene celej
o r g an i z á c ie p oďa k ova l
všetkým zainteresovaným za
r o z š í r e n i e p o č í t a č o ve j
gramotnosti seniorov. Všetci
účastníci kurzu boli veľmi
spokojní. Poďakovanie bolo
prečítané na zasadnutí OZ 12.
8. 2011.

Cesta „Za chrásko“
smerom na planinu je už viac
rokov v pozornosti obce. Je to
r i z i kov á ce s t a a h roz í
nebezpečné zosunutie, prepad
svahu, cesty. Starosta obce a

Rekord

Naučili sa

Poďakovanie

Nezabúda sa

O Z u r o b i l i o s o b n ú
prehliadku terénu. Situáciu
posúd i l odbor c ivi lnej
ochrany, architekt, stavbár,
statik. Problém je jasný.
Oprava súri. Hľadajú sa
p eni a z e , i n ve s t o r. A j
majitelia svahu majú záujem
riešiť problém čo najskôr,
aby nedošlo k neželaným
škodám.

Cesta cez Hostinec sa
stáva nebezpečnou. Odkedy
je zavedené mýto na cestách
sa nenormálne zvýši la
premávka kamiónov. Autá
často nerešpektujú dopravné
z n a č k y u s m e r ň u j ú c e
rýchlosť. Väčšina áut jazdí
veľmi rýchlo.

Poslanci žiadali
s t a r o s t u o b c e , a b y
prostredníctvom polície boli
robené častejšie kontroly
premávky áut cez obec.
Polícia starostovi obce
sľúbila, že sa touto otázkou
bude zaoberať.

Realizátormi projektu
potravinovej pomoci v rámci
EÚ s pôsobnosťou pre
R ako vn icu s ú S lužb y
Božieho milosrdenstva, u. o.
so sídlom v Lackove. Tieto
Služby uspeli pri výbere na
Pôdohospodárskej platobnej
a g e n t ú r e a s p o l u s
Potravinovou bankou sa stali
realizátormi projektu. Na
základe ich žiadosti OcÚ
zistil počet záujemcov, ktorí
spĺňajú kritériá a podmienky.
Záujemcovia v hmotnej
n ú d z i a p o b e r a t e l i a
s tano veného dôchodku
obdržia 20 kg múky, 20 kg
cestovín (tri druhy). OcÚ
včas nahlásil záujemcov o
projekt. Obec eviduje cca 100
záujemcov. Občania by mali
materiálnupomoc obdržaťčo
najskôr.

Nebezpečná

Dodávka potravinovej
pomoci

pokračovanie zo str. 4
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KOMISIE OZ

ČASOVÝ PLÁN ČINNOSTI KOMISIE PRE FINANCIEAMAJETOK
(volebné obdobie 2011-2014)

Január

Marec - Apríl

Máj Jún

Júl August

September Október

November December

1. - Spracovanie Plánu práce Komisie pre financie a majetok obce
- Prerokovanie a zhodnotenie spôsobu vyúčtovania poskytnutej dotácie pre
TJ Baník Rakovnica, spracovanie správy a predloženie na rokovanie
obecného zastupiteľstva

- Spôsob riešenia neplatičov za komunálny odpad, spracovanie správy pre
obecné zastupiteľstvo

2. - Stanovisko k návrhu rozpočtu obce na aktuálny rozpočtový rok
- Plnenie príjmov a výdavkov obce za rok 2010
- Plnenie úloh na základe uznesenia obecného zastupiteľstva

3. - Stav vykonávania inventarizácie majetku obce
- Stav vymáhania pohľadávok obce za rok 2010
- Prehodnotenie čerpania rozpočtu a rozpočtových opatrení
- Plnenie úloh na základe uznesenia obecného zastupiteľstva

4. - Stanovisko Komisie pre financie a majetok k záverečnému účtu obce
za predchádzajúci rok

- Plnenie úloh na základe uznesenia obecného zastupiteľstva

5. - Stav aktuálnosti a účinnosti zmluvných vzťahov obce
- Prehodnotenie čerpania rozpočtu a rozpočtových opatrení
- Plnenie úloh na základe uznesenia obeného zastupiteľstva

6. - Správa o činnosti Komisie pre financie a majetok obce
- Príprava rozpočtu na nasledujúci kalendárny rok
- Plnenie úloh na základe uznesenia obecného zastupiteľstva

Ing. Genčiová Monika
predsedníčka komisie

Plán zasadnutí a činnosti Komisie pre riešenie sťažností a verejného poriadku
obce Rakovnica v roku 2011

Marec :

Júl :

December :

1. Otvorenie, oboznámenie s programom zasadnutia.
2. Aktuálna legislatíva v olasti priestupkov.
3. Kontrola dodržiavania VZN obce.
4. Iná problematika podľa potreby.
5. Rôzne.
6. Záver.
1. Otvorenie, oboznámenie s programom zasadnutia.
2. Kontrola dodržiavania VZN obce.
3. Iná problematika podľa potreby.
4. Informatívna správa o činnosti komisie.
5. Rôzne.
6. Záver.
1. Otvorenie, oboznámenie s programom zasadnutia.
2. Kontrola dodržiavania VZN obce.
3. Informatívna správa o činnosti komisie za rok 2011.
4. Rôzne.
5. Záver.

Okrem riadnych zasadnutí starosta obce, predseda komisie (a v jeho neprítomnosti
člen komisie) zvolá zasadnutie komisie vždy, ak to bude potrebné na riešenie
oznámenýchpriestupkov apodaných sťažností na funkcionárov obce, spadajúcichdo
jej kompetencie a v takom termíne,aby sa nepremeškali zákonné lehoty.

Ing. Miroslav Genči
predseda komisie

Členovia jednotlivých komisií

Komisia pre financie a majetok obce

Komisia verejného záujmu

Komisia pre riešenie sťažností a
verejného poriadku

Komisia pre kultúru, šport a sociálne
veci

predseda: Ing. Monika Genčiová
členovia: Ingrid Kuchtová

Renáta Tomiová
Zuzana Teraiová

predseda: JUDr. Oskar Hudec
členovia: Želmíra Németová

Zuzana Teraiová

predseda: Ing. Miroslav Genči
členovia: Ján Lindák

Ondrej Német
Štefan Murza st.

predseda: Slavomír Elexa
členovia: Želmíra Németová

Andrea Leštáková
Viktória Šmelková
Mgr. Mária Sabová
Ladislav Kováč
Mgr. Ladislav Fábian st.
Zuzana Teraiová

Dominantná historická budova obce
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Apríl :

Máj :

Jún :
Júl :
August :

Veľkonočný stolnotenisový turnaj
Veľkonočná zábava
Rozhlasová relácia Deň matiek
Vatra
MDD športovo-kultúrny deň pre deti
Magdalénska zábava
Vatra
Výročie SNP kladenie vencov
Stretnutie pri studničke v Henclovej doline s JDS

UZNESENIE
z 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 19.09.2011

1/6/2011 berie navedomie
2/6/2011 schvaľuje:
3/6/2011 berie navedomie
4/6/2011 vyhlasuje a schvaľuje

5/6/2011 ukladá

6/6/2011 O schvaľuje

Obecné zastupiteľstvo vRakovnici overovateľovzápisnice: JUDr.Oskar Hudec, SlavomírElexa
Obecné zastupiteľstvo vRakovnici program rokovania
Obecné zastupiteľstvo vRakovnici výsledok tajnéhohlasovaniaObchodno-verejnej súťaže
Obecné zastupiteľstvo vRakovnici výsledokObchodno-verejnej súťaže vprospech paniHeleny
Teraiovej
Obecné zastupiteľstvo vRakovnici obecnému úradu vypracovaťKúpno-predajnúzmluvuv súčinnosti s
notárom
becné zastupiteľstvo vRakovnici prenájomobecnéhopozemku paniZuzaneŠikúrovej za účelom

prechodnéhouskladnenia dreva

ĽubošLešták, starosta obce
Zapísala: Danka Gonosová
VRakovnici 19.09.2011

September :

Október :

November :
December :

Volejbalový turnaj
Výstup na Plešiveckú planinu
Dni obce Rakovnica
Mesiac úcty k starším
Stretnutie s jubilantmi 80, 85, 90, 95 rokov
Stretnutie Mikuláša s deťmi
Silvester 2011 privítanie Nového roka

Slavomír Elexa, predseda komisie

Plán činnosti Komisie pre kultúru, šport a sociálne veci
pri OZ v Rakovnici na rok 2011

UZNESENIE
z 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 12.08.2011

1/5/2011 berie na vedomie

2/5/2011 schvaľuje:
3/5/2011 berie na vedomie

4/5/2011 ukladá :
5/5/2011 schvaľuje:

6/5/2011 schvaľuje:

7/5/2011 berie na vedomie:
8/5/2011 schvaľuje
9/5/2011 schvaľuje:

10/5/2011 schvaľuje:
11/5/2011 berie na vedomie

12/5/2011 schvaľuje

Obecné zastupiteľstvo v Rakovnici overovateľov zápisnice:
Želmíru Németovú a Ladislava Kováča
Obecné zastupiteľstvo v Rakovnici program rokovania
Obecné zastupiteľstvo v Rakovnici plnenie rozpočtu na I./II. 2011

Obecné zastupiteľstvo v Rakovnici obecnému úradu pripraviť rozpočtové opatrenia
Obecné zastupiteľstvo v Rakovnici VZN o poskytovaní sociálnych služieb

Obecné zastupiteľstvo v Rakovnici doplnenie členov komisie Mgr. Mária Sabová, Mgr.Ladislav Fabian,
Viktória Šmelková,Adriana Leštáková,

Obecné zastupiteľstvo v Rakovnici správu audítora za rok 2010
Obecné zastupiteľstvo v Rakovnici : Zásady hospodárenia o nakladaní s majetkom obce Rakovnica

Obecné zastupiteľstvo v Rakovnici určenie podmienok Obchodnej verejnej súťaže

Obecné zastupiteľstvo v Rakovnici Veliteľa HZ v obci pána Ondreja Doboša st.
Obecné zastupiteľstvo v Rakovnici : vyhlásenie pani Zuzany Teraiovej o dočasnom sa vzdaní

členstva v komisii pre Financie a majetok
Obecné zastupiteľstvo v Rakovnici : dotáciu TJ Baník Rakovnica na rok 2011 vo výške 1 000 €

V Rakovnici 12.08.2011 Ľuboš Lešták
starosta obce



Letný turistický výstup splnil očakávania

Dôstojnosť a úcta k človeku
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VÝSTUP NAPLEŠIVECKÚ PLANINU

Sobota bola ako „vyšitá“. Bol
pekný slnečný deň plný očakávania
n iečoho úžasného, skvelého. Už
zrána 3. 9. sa schádzali záujemcovia,
aby mohli o 8.00 hod. vyštartovať.
Rodičia s deťmi, chlapci, dievčatá,
dospelí po „údere“ ôsmej vyrazili
s m e r o m n a P l e š i v e c k ú
planinu. Týmto aktom letný
turist ický výstup oficiálne
začal.

Cesta ubiehala v pohode.
Tempo bolo primerané. Prvá
zastávka bola pod prístreškom
na okra j i lesa . Malá pauza ,
ob če r s t ven i e , pi t n ý rež im
posilnili. Nasledoval vstup do
l esa. Nezáväzný rozhovor,
vtipy, dobrá nálada to všetko
prispelo k tomu, že cesta rýchlo
plynula.

D r u há p au za b o la p r i
ď a lšom pr í s t r e šku . I tu s a
posedelo, posilnilo, doplnili tekutiny.
N ikt o n ebo l u naven ý . Po k rát ke j
prestávke sa šlo ďale j. Pobyt v lese
otužoval, ponúkal chládok, dostatok
kyslíka a svoju scenériu.

Č a s ť i š l a s t a r o u c e s t o u .
P o ni e k t o r í s a da l i n a k l a s ic k ý ,
značkovaný, skrátený chodník. Tu sme
zaznamenali tretí prístrešok. Žiaľ, bol
zničený a teda nepoužiteľný. Nebolo
by od veci obnoviť ho. To však nepatrí
do kompetencie našej obce.

Po hod in e a p o l sa p r e nam i
v ynor i l a úža s ná, v šeob j ímajúc a
P l e š i v e c ká p l an i n a . N a m ie s t e
s tretnut ia bolo všetko prip ravené ,
nachystané na skvelej úrovni. Pod
košatým dubom bol príjemný chládok.
P á l ia c e s lne č né l ú če zac h y ti l a j
prenosný stan. Prvé, čo nás oslovilo,

bo l o mi l é p r i v í t a ni e a p am ä t ný
Účastnícky list, ktorý hneď na prvý
pohľad zaujal.

Letný turistický výstup oficiálne
otvoril starosta obce Ľuboš Lešták.
Prítomní mali v ponuke skvelý guláš,
nápoje rôznych druhov a nádhernú

prí rodu. Tá
v o l a l a d o
s v o j h o
n á r u č i a
každého, kto
c h c e l j u
l e p š i e
s p o z n a ť ,
pokochať sa
ň o u ,
z a c h y t i ť
j e d i n eč n é
o k a m i h y
fotoaparáto
m. Vytvorili
sa záujmové
skupinky a
p o
turistických
značkách sa

vydal i za krásami plan iny. Bolo čo
obdivovať. Stromy, kry, rastliny, závrty,
vápencové skaly obdivuhodných tvarov
sa s kl áňa l i p red každým tu r ist om,
milovníkom prírody.

Č as b eža l . Ná lada g rad oval a .
Zážitky sa zbierali. Vzťahy vytvárali,

obnovovali, upevňovali. Stálo to
z a t o . A k ed že v š e tk o m á sv o j
začiatok i koniec aj táto akcia sa
chýlila ku koncu. Zostup nebol až
taký ľahký. Každý vie, že hore sa
ide ľahšie ako dole. Bol to nápor na
svalstvo. Zvládli sme to.

Už p r i pob y t e n a p l an i ne
odzneli slová a vety chvály a túžba
znova o rok sem prísť. Naplnilo sa
tak krédo starostu obce: „Nič nie je
kra jš i e, ako spokojnosť ná šho
občana.“ A verte, že spokojnosť a
radosť z pobytu v prírode, dobrej
organizácie boli namieste. - sa -Prvá zastávka pred vstupom do lesa

Hladný nikto nebol, každému sa ušlo
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Na stre tnutie s a teš i l i n ie len
futbaloví veteráni, ale celá obec. Všetci
sa moh li zúčastniť na tejto skvele j
akcii . P re úča stníkov vše tko bolo
perfektne pripravené. Občerstvenia
bolo dostatok pre všetkých. Dvojaký
guláš už zďaleka rozvoniaval. Jeden
bol normálny,štandardný. Mohli ho
j esťi de t i.Dru hý, pi kantne jší, pr e
fajnšmekrov.

Hlavným bodom programu bolo
stretnutie dvoch mužstiev veteránov.

P o zn a l i sa p o d ľa ž l t ýc h , a l e b o
červených dresov. Pri zápase nešlo o
v ýhr u . V še t c i sa v y ž ív a l i v h r e .
Obnovili sa im staré futbalové finty.
Útoky, obrana, góly zavŕšili rozbehnutý
zápas.Rozhodca prísne dozeral na celý
p r i ebe h . Neodpus t i l pr i e s t upky,
neznalosti. Objektívne riešil každú
situáciu. Vzájomná úcta, ohľaduplnosť
v l á d l i n a h r a c e j p l o c h e .

Po skončení zápasu st retnutie
nekonči lo. V družne j, pr ia teľske j
a tmosf ére sa pok ra čovalo ďa le j .

Tohto roku sa uskutočnil piaty,
jubilejný ročník stretnutia, ktoré
zorganizoval, usporiadal, zabezpečil
Viliam Kóňa s dcérou Martinou.
Stretnutie futbalových veteránov sa
zrealizovalo 23. júla 2011 o 15.00 hod.
na futbalovom ihrisku vRakovnici.

Úspešný piaty ročník stretnutia
futbalových veteránov

Zaznela a j hudba a ná lada stúpala.
Začala sa diskotéka. Veselosť, družný
ro zhovor dominoval . K večeru sa
úč a s t ní c i o do b r a l i n a t er a s u do
p o h o s t i n s t v a M á r i a .

Domov sa nikomu nechcelo. Veď
bo lo o čom rozprávať , debatovať,
spomínať. Do hry vstúpila hudba a
tancachtiví občania neodolali a pustili
sa do riadnej zábavy. Kedy to skončilo?

Ľahko uhádnete kedy. Po záverečnej.
Pýtali sme sa pána Kóňu, prečo v

podvečer Magdolény robili stretnutie.
„Svätá Magdaléna je patrónkou obce a

v rámci roka sa považuje za najkrajší
miestny sviatok,“ povedal. „Všetky
ročníky sme realizovali v tomto období.
Vždy nám prialo aj počasie. Minulého
roku trocha to pošramotil dážď, ale akcia
bola i napriek tomu úspešná,“ dodal.

Okrúh ly, pi a ty ročn ík uk ončil
príjemný deň plný zážitkov, dobrých
pocitov, priateľskej atmosféry. Za všetko
a všetkých patrí poďakovanie pánovi

Viliamovi Kóňovi a jeho dcére Martine.
Ich úprimný a otvorený vzťah k obci,
občanom a zvlášť futbalistom vniesol
ducha solidarity do celej akcie. - sb -

Viliam Kóňa

Dcéra V. Kóňu Martina

Priateľské mužstvo A Foto na str.: Dr. Sabo

Priateľské mužstvo B
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aj mene j zohra té
mužstvá a slabšiu
p r í p r a v u .
Výsledky zápasov:

Konečné poradie v
turnaji:

Celý deň bol vydarený. Spokojní
boli veriaci i futbaloví fanúšikovia.
Z á p a s y ma l i s v o j u d yn a m ik u .
Prezradi l i vere jné tajomstvo, že v
každom mužstve sa nájdu futbalové
esá. Táto myšlienka už niekoľko rokov
za sebou vŕta v hlavách futbalistov i

manažérov. Otázka znie: Bude každý
hrať na svojom piesočku, alebo sa

vy tvorí jedno s ilné, reprezentačné
futbalové mužstvo, ktoré má šancu

Rožňavské Bystré
- Rudná 0:1

R a k o v n i c a
- Honce 3:5.

Rožňavské Bystré
- Rakovnica 3:0.

Rudná
- Honce 7:1

1. miesto - Rudná
2. miesto - Honce
3. miesto - Rožňavské Bystré
4. miesto - Rakovnica

r ý c h l e h o p o s t u p u . O tá z k a n i e j e
d o s t a t o č n e a k t i v o v a n á , a k ú t n a .
Budúcnosť u káže , čo bude l ep š i e ,

e k o n o m i c k e j š i e , ú s p e š n e j š i e ,
p r o g r e s í v n e j š i e .
Dnes je dôležité to, že každá obec má
svoj futbalový klub, svojich verných
fanúšikov. Je to o zážitku z hry i keď o
postupe sa hovoriť nedá. Je to o hrdosti
na obec, tradíciu. Je to o športovom
súperení, o výhre, realizácii aktívnych
futbalistov, príprave novej futbalovej
g e n e r á c i e .

Text a foto: Dr. Jozef Sabo

Sviatok sv. Márie Magdalény,
patrónky obce Rakovnica sa spája aj
so špor tovými podujatiami . Aj v
nedeľu 24. júla 2011 tomu tak bolo.
D o ob e d a b o l a s v ä t á o m š a n a
Iváďove, Magdoléne. Od 12.00 hod.
na ihrisku TJ Rakovnica futbalový
turnaj.

Občanov obce , futba l ovýc h
fanúšikov futbalový klub v Rakovnici
pozval na Futbalový turnaj, Memoriál
Jána Hlaváča a Jána Kožára. Turnaja sa
zúčastni li šty ri mužstvá: T J Baník
Rakovn ic a, T J Ban ík Rož ňavsk é
B y s t r é , T J S o k o l R u d n á a T J
Družstevník Honce. Po slávnostnom
otvorení turnaja, privítaní futbalových
k lubov, návšt evníkov sa odobra l i
predstavitelia TJ Baník Rakovnica,
spolu so s taros tom obce Ľubošom
Leštákom na obecný cintorín k hrobom
J. Hlaváča a J. Kožára. S pietou položili
kvety na ich hroby a minútou ticha si
u c t i l i i c h p a m ia t k u . P o t om t o
ceremoniáli sa odobrali späť na ihrisko.

Futbalová plocha bola perfektná.
Počasie nebolo ideálne, ale hrať sa dalo
primerane. I keď trúsil dáždik, divákov
bolo neúrekom. O hráčov i divákov
b o l o k o m f o r t n e p o s t a r a n é .
Občerstvenie rôzneho druhu, výborný
g u l áš m a l i v š e t c i k d i s p o z í c i i .

Jednotl ivé zápasy ukázali na
výbornú pripravenosť hráčov. Odhalili

Futbalový turnaj, Memoriál Jána Hlaváča a Jána Kožára

ŠPORT

Pietna spomienka

Zľava stojaci: Patrik Roxer, Igor Čižmár, Ján Chomjak, Ladislav Fabián, Tomáš Čapó, Ladislav Gemerský, Filip Fabián,
Roman Die, Ladislav Lorincz, Stanislav Sabol, Ľuboš Lešták. Zľava kľačiaci: Štefan Ciberaj, Slavomír Samko, Marek Šály,
Miroslav Bodor, ViliamMáťaš st., Peter Hencel, Ján Tomko. Ležiaci: Milan Gejdoš
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Rozpis okresné futbalové majstrovstvo II. trieda

Počet účastníkov spolu 12

1.kolo 21.8.2011 o 16:30 h 12.kolo 8.4.2012 o 15:30 h

2.kolo 28.8.2011 o 16:00 h 13.kolo 15.4.2012 o 16:00 h

3.kolo 4.9.2011 o 15:30 h 14.kolo 22.4.2012 o 16:30 h

4.kolo 11.9.2011 o 15:30 h 15.kolo 29.4.2012 o 17:00 h

5.kolo 18.9.2011 o 15:00 h 16.kolo 6.5.2012 o 17:00 h

6.kolo 25.9.2011 o 15:00 h 17.kolo 13.5.2012 o 17:00 h

7.kolo 2.10.2011 o 14:30 h 18.kolo 20.5.2012 o 17:00 h

8.kolo 9.10.2011 o 14:00 h 19.kolo 27.5.2012 o 17:00 h

9.kolo 16.10.2011 o 14:00 h 20.kolo 3.6.2012 o 17:00 h

10.kolo 23.10.2011 o 14:00 h 21.kolo 10.6.2012 o 17:00 h

11.kolo 30.110.2011 o 14:00 h 22.kolo 17.6.2012 o 17:00 h

JESENNÁ ČASŤ JARNÁ ČASŤ

Rakovnica Ml. Brzotín Ml. Brzotín - Rakovnica

Dedinky Rakovnica Rakovnica - Dedinky

Rakovnica Honce Honce - Rakovnica

Rakovnica Plešivec Plešivec - Rakovnica

Kečovo Rakovnica Rakovnica - Kečovo

Rakovnica Rožňava B Rožňava B - Rakovnica

Čoltovo Rakovnica Rakovnica - Čoltovo

Rakovnica Jovice Jovice - Rakovnica

Štítnik B Rakovnica Rakovnica Štítnik B

Rakovnica Nižná Slaná Nižná Slaná - Rakovnica

Pača Rakovnica Rakovnica Pača

Rozpočet TJ Baník Rakovnica
na sezónu 2011-2012

Štartovné 100 €

Výplaty rozhodcom a delegátom
12 zápasov x 17 eur rozhodca
12 zápasov x 13 eur delegát
(za predpokladu, že bude delegovaný
jeden rozhodca) 360 €

Náklady na cestovné 11 zápasov vonku
1 km 0,25 eur x 388 km 97 eur x 3 autá

291 €

Občerstvenie 24 zápasov x 5 eur 120 €

Vyznačenie ihriska 12x 100 €

Lekárnička 30 €

Elektrika 100 €

Kosenie 12x 360 €

Lopty 200 €

Trenírky a štucne 225 €

Bežné opravy ihriska 100 €

Jesenná časť súťažného ročníka
2011/2012 1093 €

Jarná časť súťažného ročníka 2011/2012
893 €

Celkom 1986 €

Rozpočet vypracoval:

Ľuboš Lešták
predseda TJ Baník Rakovnica

(štartovné)

Výbor TJ Baník Rakovnica - Zľava: Ivan Skalický, Stanislav Sabol, Kamil Tóth, Ľuboš Lešták,
Milan Hlaváč st., Ján Fabián,Ondrej Doboš st., Ondrej Strelka st., Ľuboslav Sedlák

Dátum uzávierky: 25. september 2011


